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DAN GRADA Upriličena svečana sjednica Gradskog vijeća Novog Vinodolskog

Zadovoljna i uspješna zajednica ne 
postoji bez zadovoljnog pojedinca
U svom govoru premijer Plenković istaknuo je kako Novi Vinodolski ima veliku i dugu povijest, koja je u 
smislu državotvornosti važna za cijelu Hrvatsku i hrvatski narod

U 
dupkom ispunjenom 
novljanskom Domu 
kulture 8. siječnja 
održana je svečana 

sjednica Gradskog vijeća No-
vog Vinodolskog, i to u povo-
du Dana Grada koji se obilje-
žava 6. siječnja, na dan kad je 
davne 1288. godine donesen 
čuveni Vinodolski zakon, ali i 
30. obljetnice otkako je Novi 
Vinodolski dobio status gra-
da. Uz domaćine, novljan-
skog gradonačelnika Tomisla-
va Cvitkovića i predsjednika 
Gradskog vijeća Novog Vi-
nodolskog Nevena Pavelića, 
Svečanoj sjednici nazočio je 
predsjednik Vlade RH Andrej 
Plenković, potpredsjednik Vla-
de i ministar mora, prometa i 
infrastrukture Oleg Butković, 
potpredsjednik Vlade i mini-
star prostornoga uređenja, 
graditeljstva i državne imovine 
Branko Bačić, izaslanik pred-
sjednika Hrvatskog sabora i 
gradonačelnik Bakra Tomislav 
Klarić, župan Primorsko-go-
ranske županije Zlatko Koma-
dina, saborski zastupnici Josip 
Borić, Ermina Lekaj Prljaskaj, 
Gari Capelli, (grado)načelnici 
prijateljskih gradova i općina 
i mnogi drugi.

Javna priznanja
Na svečanoj sjednici do-

dijeljena su javna priznanja 
Novog Vinodolskog za 2023. 
godinu. Povelju Grada i titulu 
počasnog građanina dobio je 
Branko Kukurin za izniman 
doprinos očuvanju i promo-
ciji Novljanskog mesopusta. 
Nagradu za životno djelo za-
služio je Fedor Mudrovčić za 
izniman doprinos društve-
nom, kulturnom i sportskom 
životu Novog Vinodolskog te 
Branimir Šamanić za dugo-
godišnji doprinos u sportu, 
klapskom pjevanju i izvor-
nom novljanskom folkloru. 
Godišnje nagrade uručene 

su Boćarskom klubu Zagon 
za ostvaren izniman rezultat 
u području sporta, Ženskom 
rukometnom klubu Vinodol 
(kategorija 2014./2015.) za 
izuzetna dostignuća u po-
dručju sporta, Udruzi 51+ za 
aktivnih 10 godina nesebičnog 
dobrovoljnog rada i angažma-
na u društvenom životu gra-
da Novog Vinodolskog, žen-
skoj klapi Puntape za aktivnih 
20 godina rada na očuvanju 
klapske pisme, Nogometnom 
klubu Vinodol za aktivnih 100 
godina u području sporta, Tei 
Švob za iznimno hrabro dje-
lo spašavanja ljudskog života 
i Karman Levar za iznimno 
postignuće u području kul-
ture. Uime svih nagrađenih 
okupljenima se obratio Fe-
dor Mudrovčić.

- Kad dobijete ovakvo pri-
znanje, onda ste radosni, po-
čašćeni i ponosni. Hvala svi-
ma onima koji su prepoznali 
naš dugogodišnji volonterski 
rad u društvenom, kultur-
nom i sportskom životu na-
šega grada i predložili nas za 
ova priznanja. Hvala i svima 
koji su te prijedloge prihva-
tili, promovirali i dodijelili 
i vama koji ste svojim plje-
skom sve to potvrdili, rekao 
je Mudrovčić koji trenutno 

dovršava monografiju o 100 
godina NK-a Vinodol.

Svečanu sjednicu otvorio 
je predjednik Gradskog vije-
ća Neven Pavelić, zahvalivši 
svima na dolasku, čestitavši 
Novljanima i Novljankama 
Dan Grada, kao i svim dosa-
dašnjim i ovogodišnjim do-
bitnicima gradskih priznanja.

- Značaj svih vas koji ste 
svojim djelima zaslužili pri-
znanja nije samo u onome što 
ste do sada učinili, već još više 
u onome kakvu poruku šaljete 
svojim primjerom onima koji 
dolaze iza vas, i zato vam ve-
lika hvala, rekao je Pavelić.

Čestitkama se pridružio 
i novljanski gradonačelnik, 
osvrnuvši se na proteklih 30 
godina razvoja grada.

Kvaliteta života
- Davna 1288. godina obi-

lježila je naš grad i našu kultu-
ru. Vinodolski se zakon naših 
predaka utkao u platno naj-
zlatnijih primjera srednjovje-
kovnih civilizacijskih tekovi-
na i tako stoji kao neporeciv 
dokaz pripadnosti hrvatskog 
naroda majci Europi. Mnogo 
godina kasnije, u travnju 1993. 
godine, konstituirano je prvo 
gradsko vijeće, a teritorijalno 
ustrojstvo našeg grada, kakvo 

danas poznajemo, gradimo i 
njime upravljamo proteklih 30 
godina. Vrijeme leti, prebrzo 
leti, osjeća to svatko od nas 
na svojoj koži te rijetko ima-
mo prilike i vremena osvrnuti 
se na minuli period i donijeti 
poneki zaključak. Naš se grad 
već očigledno mijenja nabolje, 
puno je projekata realizirano, 
puno u provedbi i planu. Uvi-
jek me raduje kad mi kolege 
gradonačelnici kažu da im je 
Novi primjer, što često puta 
čujem, a još više volim kad do-
bar posao primijeti građanin 
Novog Vinodolskog. Kvaliteta 
života pojedinaca naš je poli-
tički i društveni cilj, jer zado-
voljna i uspješna zajednica ne 

postoji bez zadovoljnog poje-
dinca. I protekla godina bila 
je izazovna, no žurba i žurne 
promjene nisu naš imperativ. 
Želimo grad mijenjati kvali-
tetno i temeljito, a to ne bi 
bilo moguće bez zajedničkog 
rada, bez podrške koju nam 
pružate svi vi, rekao je Cvit-
ković, zahvalivši na suradnji 
PGŽ-u, a posebno Vladi RH, 
premijeru Plenkoviću te su-
građaninu i ministru Olegu 
Butkoviću.

- Ta dugogodišnja podrš-
ka dovela je do unapređenja 
života u našoj zajednici i do 
velikih projekata kao što je 
izgradnja obilaznice, vod-
no-komunalne infrastruk-
ture, cesta, poslovne zone, 
dječjeg vrtića... Tu su projekti 
u području zaštite okoliša, sa-
nacije obala, izgradnja luka i 
očuvanja pomorskog dobra. 
Možemo imati milijun pla-
nova i želja, ali bez ispruže-
ne ruke naših ljudi, podrške 
našeg čovjeka, vaših komen-
tara, pohvala i kritika sve je 
teže ostvariti. Moja su vam 
vrata uvijek otvorena, živio 
naš Novi i Hrvatska, poručio 
je Cvitković.

U svom govoru premijer 
Plenković istaknuo je kako 
Novi Vinodolski ima veliku i 
dugu povijest, koja je u smislu 
državotvornosti važna za cije-
lu Hrvatsku i hrvatski narod. 
Također, premijer se osvrnuo 
na trenutna i protekla posti-
gnuća u Novom Vinodolskom, 
ali i čitavoj Primorsko-goran-
skoj županiji.

- Vidi se da ste u ovih prvih 
30-ak godina učinili velike 
iskorake na poboljšanju kva-
litete života ljudi koji ovdje ži-
ve, ali i turista. Infrastrukturni 
projekti i ulaganja su impre-
sivni i drago mi je da smo svi 
skupa pridonijeli tomu. Dio-
nica autoceste Križišće-Žuta 
Lokve je idući veliki projekt u 
ovom kraju, kraju kojem je hr-
vatska Vlada dala maksimalnu 
potporu. Primorsko-goranska 
županija je jedna od onih koja 

predstavlja gospodarsku žilu 
kucavicu Hrvatske, kazao je 
predsjednik Vlade, spomenuv-
ši ulaganja u naftni terminal i 
LNG terminal na Krku, inve-
sticije u (auto)ceste na ovom 
području, probijanje druge 
cijevi tunela Učka, investici-
je u riječku luku, povezivanje 
nizinske pruge od Rijeke do 
Zagreba...

Premijera premijera
- Sve to radimo s ciljem da 

Hrvatska ekonomski i dalje 
raste i da budemo relevantni 
kao prometno i energetsko 
čvorište ovog dijela Europe, 
kao i da se uvrstimo u mre-
žu paneuropskih prometnih 
koridora. Omogućili smo da 
cijela Hrvatska dobije puni-
nu svoje nezaobilaznosti na 
prometnoj karti Europe, rekao 
je Plenković, osvrnuvši se i na 
globalne političke, ekonom-
ske i gospodarske okolnosti 
u kojima se nalazimo.

Ministar Butković izrazio 
je zadovoljstvo činjenicom 
što je prvi put službeno na 
sjednicu u Novi došao pred-
sjednik vlade, istaknuvši ka-
ko svi nabrojeni projekti ne 
bi bili mogući bez podrške 
premijera i vlade.

- Složit ćemo se da Novi bo-
lje izgleda nego ranih 2000-ih 
godina. Puno je posla još tu 
za napraviti, veseli me kao 
ministra što su Novi i cijela 
Primorsko-goranska županija 
danas veliko gradilište. Infra-
strukturni projekti se odvija-
ju u cijeloj Hrvatskoj, drago 
mi je da PGŽ time prednja-
či i da su svi potencijali koji 
ovdje postoje stavljeni u prvi 
plan. Borimo se da ova regija 
bude još uspješnija, rekao je 
Butković.

Na svečanoj sjednici nastu-
pili su klapa Vinčace, sopilaši, 
učenici OŠ Ivana Mažuranića, 
Ana Kabalin, Slađana Čolović, 
Joso Butorac i Franka Pavelić, 
a program je vodila ravnatelji-
ca Narodne knjižnice i čitao-
nice Barbara Kalanj Butković.

Robert ŠIMONOVIĆ
Snimila Ana KRIŽANEC

» Uvijek me 
raduje kad mi 

kolege gradonačelnici 
kažu da im je Novi 
primjer, što često 
puta čujem, a još više 
volim kad dobar posao 
primijeti građanin 
Novog Vinodolskog

Tomislav Cvitković, 
gradonačelnik

Svečanoj sjednici nazočio je i premijer Andrej Plenković sa suradnicima
Na svečanoj sjednici nastupio je Joso Butorac, brend 
Novog Vinodolskog

U Domu kulture u Novom Vinodolskom tražilo se mjesto više


